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en cap cas el metge no pot considerar la seva 
plaça com una propietat.

E l Dr. Brassa diu que no s ’ hauria d ’acceptar 
que les Seccions Comarcals siguin les úniques 
que puguin proveir les vacants. Creu que la 
Borsa del Treball lia d ’ésser una secció molt 
diferent del sindicat d ’acció. Acaba demanant 
que es suprim eixi aquest mitjà que creu eoer- 
citiu de les Seccions Comarcals.

E l  D r. Cabré diu que l ’esperit de les mani- 
festacions que acaba de fer el D r. Brossa, és el 
mateix que anima tots els actes del S in d i c a t .  
Demana que es f ix i si s ’ha de reglamentar la 
provisió de vacants i que quedi ben concret el 
criteri d ’intervenir en els traspassos de places.

E l Dr. Soler i Daniel diu que abunda en el 
punt de vista del D r. Brossa, perô que no esta 
d’acord amb el que ha manifestât referait a 
la provisió de vacants.

E l  D r. Comas demana al Conseil que es prc- 
nunciï si deu presentar-se un projecte a V A s
semblez ; si s ’acorda que sí i accepta la tota- 
litat, que es procedeixi a la discussió de l ’ ar- 
ticulat del projecte présentât.

Després d’ intervenir els D rs. Soler, Cabré, 
Brossa, Sambola i M estres, és posât a votado 
si s ’ha de presentar o no a l ’ Assemblea un pro
jecte.

S ’acorda per vuit vots contra tres presentar 
un projecte a l ’Assemblea ; han votât, a favor 
els Drs. Abello, Genover, Matabosch, Ferrer, 
M asriera, Cava i Garcia. E n  contra els doctors 
Brossa, Comas i Cabré.

L a  Presidencia ha votât amb la majoria.
E l  Dr. Comas proposa que en lloc de pro

jecte de normes per a la provisió de vacants, 
digui de declaració de vacants. Oueda acordat. 
Proposa tambe que el projecte consti de tôt el 
primer article que s ’ ha discutit. Proposa que 
hi hagi un article 2.011 i 3.er que diguin : 
2 .on Les vacants produïdes seguint aquestas no
mes seran comunicades a la Borsa} del Treball 
del S in d icat . j .e r  L a  Borsa del Treball jarà un 
reglament per a la provisió d'aqüestes*vacants.

E l D r. Cabré proposa una modificado a la 
proposta del D r. Comas referent a l ’article ter
cer. Demana que es redacti tal com segueix : L a  
provisió de places es reglamentará per la Borsa 
del TTreball.

Proposa també un nou article que diria : A r 
ticle 4 .art. E s  prohibeix en absolut la indem- 
nització pel traspàs de les places.

Queda aprovat l'article i.e r  i 2.11 tal com 
lia proposât el D r. Comas i 3*er i 4.rt segons 
ha proposât el D r. Cabré.

E l Projecte queda redactat tal com segueix :

P R O JE C T E  D E  N O R M E S  P E R  A  L A  
D E C L A R A C IO  D E  V A C A N T S

Article i .e r —E s produira una vacant en un 
partit mèdie, en els següents casos:

a) P o  de/unció d’un facultatiu resident 0 con- 
tractat.

b) Per trasllat.
c) Per ampliació del nombre de places del par

tit mèdie.
d) P er rescissió, anuí-lacio el termini legal d'un  

contracte coHectiu de conducta, que deurá fer-se 
sempre amb el Reglament de Partits M è d ia  del 
S ind icat .

Article 2.on—Les vacants produïdes seguint 
aqüestes normes seran comunicades a la Borsa 
del Treball del S indicat  d e  Me t g e s .

Article j.e r  L a  provisió de les places la re
glamentará la Borsa del Treball del S indicat 
d e  Met g es  d e  Catalu n ya  i B a le a r s .

Article 4 .rt E s  prohibeix en absolut la indtm- 
nització pel traspàs de les places.

E l Dr. V iarnés dona compte deis acords pre
sos per la ponencia nomenada per a estudiar 
la reglamentado econòmica de les Mancomii- 
nitats.

V ist que alguns dels acords es refereixen als 
models del reglament de les Seccions Comar
cals i Mancomunitats aprovats pel Conseil, s ’a
corda prendre’n bona nota i estudiar-ho en 
altres sessions quan, passada l ’Assemblea, no 
hi hagin tants assumptes que traetar.

Quant a la proposta de modificado de l ’ar
ticle 9.è de l ’Organitzacio General de Serveis 
aprovada en l ’Assemblea del 1 9 3 3 , hi ha 1111 
calivi generai d’ impressions.

E l  D r. Cabré no creu just que el superávit de 
les Mancomunitats se’ l puguin quedar les Man
comunitats, i en canvi el del S in d i c a t  s ’hagi de- 
destinar a la C aixa d ’A uxili Sindical.

E l D r. Brossa diu que el 10 per 100 de la 
subvenció que rep cada Mancomunitat hauria 
d ’anar a l ’A u x ili Sindicai, però que el super
ávit hauria d ’èsser destinât als conflietes que 
tingués la propia Mancomunitat.

E l  Dr. Cabré diu que es podría solucionar 
proposant que el 10 per 100 de les quotes de 
soci que percebeix el S i n d i c a t  es destini a la 
C aixa General d’A u x ili Sindical, i que el 10 
per 100 de les sub vendons que s ’entreguen a 
les Mancomunitats vagi destinât a la Caixa 
d’A u x ili Sindical de cada Mancomunitat.

Kl Dr. Abello proposa que per aquest any. 
que ja  s ’ han aprovat els pressupostos, el 10 per


